
 

RAASIKU PÕHIKOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 
 
Raasiku koolimaja          25.01.2018 
Algus kell 18.05, lõpp kell 19.30  
Koosolekut juhatas Maarja Sikut ja protokollis Kristiina Välba. 
 
Osalesid: Maarja Sikut (lapsevanemate esindaja), Kadri Loik (lapsevanemate esindaja), Kristiina 
Välba (lapsevanemate esindaja), Laur Leetjõe (õpetajate esindaja), Olev Sinijärv (volikogu 
esindaja), Heli Tomps (lapsevanemate esindaja). 
Puudusid: Jaan Nuga (lapsevanemate esindaja). 
Kutsutud: Andre Sepp (vallavanem) 
 
PÄEVAKORD: 
 

1) Ülevaade I poolaasta õpitulemustest; 
2) kooli logopeedi ja eripedagoogi küsimus; 
3) jooksvad küsimused; 
4) hoolekogu esimehe valimine. 

 
1. Õppealajuhataja Katrin Arandi ülevaade õpitulemustest 1. poolaastal.  

Andre Sepp juhtis tähelepanu, et matemaatika tulemusi peaks proovima paremaks saada. Tekkis 

arutelu, kuidas seda korraldada – nt matemaatikaring (juhendajad võiksid olla tudengid, kuna 

matemaatikaõpetajal suur koormus). 

 

2. Koolil on lõpuks olemas nii logopeed (Airi Poom) kui eripedagoog (Dina Laasner). Elavad oma 

töösse sisse ja tutvuvad õpilastega. 

3. Kristiina Välba tõstatas keeleõppega seotud küsimuse kuna paljud lapsevanemad ei ole rahul nii 

vene keele kui inglise keele õpetamisega ning tasemega. Õpilased, kes on juba kooli lõpetanud on 

keskkooli minnes hädas oma keeletasemega. Eelmisel õppeaastal tõstatasid ühe klassi vanemad 

vene keele õppega seotud probleemi – lastel väga head hinded kuid oskused puuduvad. Pärast 

tasemetesti tegemist tuli välja, et tegelikult lastel vene keeles tulemused mitterahuldavad. Tekkis 

küsimus, kas midagi on vene keele õpetamise juures muutunud. Analoogne mure on seoses inglise 

keelega – õpilased saavad peaaegu igas tunnis hindeid kuid keeleoskus ja hääldus on kehv – 

hinnete mõte on justkui devalveerunud, sest selle saab kergesti kätte vähese töö eest. 

Tekkis arutelu keeleõppe osas – kuna klassid suured, oleks tarvis keeleõpet ühes klassis kahes 

eraldi grupis anda, siis jõuab õpetaja lastega rohkem tegeleda. Katrin Arandi tõi välja 

ruumipuuduse sellise õppekorralduse puhul.  

4. Maarja Sikut soovis loobuda hoolekogu esimehe kohast ning pakkus esimehe kandidaadiks 

Kristiina Välba. Rohkem kandidaate ei olnud ning uueks esimeheks valiti Kristiina Välba. 

 

Maarja Sikut 
juhataja       Kristiina Välba 

                        protokollija    
        


